
Statenfractie GroenLinks Provincie Flevoland 
 
 
 

19 november 2020 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 

Betreft: Schrifteli jke vragen 
 
Geachte voorzitter, 
 
Gisteren, woensdag 18 november, verscheen in de Volkskrant een artikel over het verdwijnen van 
sti ltegebieden in Nederland. Daarin wordt Flevoland als provincie genoemd met de grootste krimp. Naar 
aanleiding van dit artikel heeft GroenLinks de volgende vragen: 
 
1. Heeft het college kennisgenomen van dit bericht? 

2. Wat is volgens u de reden van deze afname? 
3. Is het college het met GroenLinks eens dat sti ltegebieden in de natuur essentieel zi jn voor de fauna en dat 

ook bezoekers moeten kunnen genieten van sti lte? 

4. Kan GS aangeven welke gebieden in Flevoland het stempel ‘sti ltegebied’ hebben? 
5. Wat doet de provincie om de sti lte in deze gebieden te waarborgen? 

6. Er is weinig communicatie over de sti ltegebieden geweest, is de provincie bereid om hier meer aandacht 

aan te geven? 

7. Hoe vindt de monitoring in sti ltegebieden plaats en zijn er signalen dan wel klachten geweest over 
geluidsverstoring? 

8. Hoe wordt het sti ltebelang straks gewaarborgd in de omgevingswet? 

 
Uw antwoorden zien wij met belangstell ing tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  

Corina Straatsma (GroenLinks) 

 

 


